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Počas februárového riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva sa 
okrem iných bodov programu prerokúvalo aj rozdelenie dotácií klubom 
a organizáciám pôsobiacim na území obce. 

Poslanci hlasovali o pripravenom návrhu, podľa ktorého sa rozdeľovala suma 
52 790,- eur pre 27 žiadateľov. „Návrh na rozdelenie dotácií pripravili tak ako 
po minulé roky predsedovia troch komisií – predsedníčka športovej komisie, 
poslankyňa Tóthová, predseda finančnej komisie poslanec Mesároš a ja ako 
predseda kultúrnej komisie. Pre organizácie, ktoré majú IČO, sme rozdeľovali 
o 2 000 eur viac ako vlani, pretože sa zrušil participatívny rozpočet. Návrh pri-
pravila poslankyňa Tóthová, predsedovia súhlasili. V kategórii žiadateľov, ktorí 

nemajú IČO, sa rozdeľovala rovnaká suma ako minulý rok. Bola tam jedna zme-
na, spoločenstvo Rodina je viac minulý rok dostalo 600 eur, tento rok žiadali 
500, tak sme 100 eur pridali Klubu tvorivosti, pretože oni pracujú s mládežou 
a majú náklady na rôzne pomôcky,“ ozrejmil zástupca starostu obce a poslanec 
obecného zastupiteľstva Peter Sýkora. 

Žiadateľov, ktorí majú identifikačné číslo, bolo v tomto roku 18, im zastupi-
teľstvo rozdelilo 49 440 eur. Najvyššiu dotáciu 24 300 eur dostal futbalový klub, 
15 000 eur dostal hádzanársky klub a 1 600 eur stolnotenisový klub, ostatní žia-
datelia dostali od 1 250 po 100 eur. Pre organizácie alebo kluby bez IČO, ktorých 
bolo 9, poslanci rozdelili 3 350 eur. Najviac – 700 eur - dostal Klub tvorivosti, 
ostatné sumy boli nižšie a Spolok rekreačných futbalistov nežiadal finančné pro-
striedky, ale bezplatné požičanie zasadačky niekoľkokrát počas roka.

V  minulom kalendárnom roku sme informovali, že počas tohto-
ročnej jari sa bude rekonštruovať miestna komunikácia v Ulici dekana 
Dubravického. Vzhľadom na problémy s nedostatkom parkovacích miest 
v okolí športovej haly, ktoré sa vyhrocujú počas podujatí konaných v tom-
to športovom stánku, sa vedenie obce rozhodlo riešiť aj tento aspekt. „Na 
februárovom obecnom zastupiteľstve sme predložili materiál s návrhom 
na čerpanie úveru na  vybudovanie parkovacích plôch na Ulici dekana 
Dubravického. Žiadna výzva nemala také kritériá, aby sme tam mohli za-
radiť túto stavbu, tak sme sa obrátili so žiadosťou na zastupiteľstvo o čer-
panie úveru. Vzhľadom na skutočnosť, že na rekonštrukciu miestnej cesty 
Ulice dekana Dubravického sme získali 200 000 eur z investície v rámci 
Nitrianskeho samosprávneho kraja, máme snahu zrealizovať obidve tieto 
stavby súčasne,“ spresnil starosta obce Roman Urbánik.

Obecné zastupiteľstvo na svojom zasadnutí schválilo čerpanie úveru 
vo výške 135 tisíc eur. Dodávateľ prác je už známy z verejného obstaráva-
nia, ktoré predchádzalo schváleniu úveru, zostáva podpísať zmluvu o die-
lo. Samotná realizácia by sa mala začať už počas jari a obe stavby – nový 
asfaltový koberec aj parkovacie miesta by mali byť dokončené do jesene.

Začiatkom kalendárneho roka pravidelne informujeme o  miere 
vytriedenia odpadov v našej obci. Aj v tomto roku sme dostali od zbe-
rových spoločností prehľad jednotlivých komodít, ktoré sa nám ako obci 
podarilo vytriediť, a  objem komunálneho, teda nevytriediteľného zme-
sového odpadu. „Jedno z prvých hlásení, ktoré samosprávy a obce po-
dávajú na začiatku kalendárneho roka, je aj hlásenie o miere vytriedenia 
odpadov za predchádzajúci kalendárny rok, v tomto prípade za rok 2024. 
Môžeme skonštatovať, že obec Močenok aj v roku 2024 v tejto oblasti 
dosiahla veľmi dobré výsledky. Miera vytriedenosti je približne rovnaká 
ako v predchádzajúcich rokoch, blíži sa k 70 %, konkrétne 69,07 %. Pre 
objasnenie, miera vytriedenia hovorí o narábaní s odpadmi v rámci obce, 
s odpadmi ako takými, so všetkými komunálnymi odpadmi a porovnáva 
sa zmesový komunálny odpad s ostatnými odpadmi. Znamená to, že v 
obci Močenok občania vyseparovali tie zložky, ktoré vytriedené majú byť, 
v miere 70 %, to znamená triedili papier, plasty, sklo, kovy a biologicky 
rozložiteľný odpad. 

Počas uplynulého roka občania našej obce vyseparovali, napríklad, 
viac ako 121 ton papiera a lepenky, 84,5 tony skla, 20 ton šatstva, viac ako 
1 tonu jedlého oleja a tukov, takmer 122 ton plastov alebo 613 ton biolo-
gicky rozložiteľného odpadu. Zmesového komunálneho odpadu vzniklo 
na území našej obce 575 ton a objemného odpadu 222 ton. „Chcem všet-
kých spoluobčanov znovu vyzvať a požiadať o to, aby v tejto činnosti po-
kračovali aj naďalej, pretože miera vytriedenia je síce matematické číslo, 
ale toto číslo hovorí aj o vzťahu ľudí k životnému prostrediu a narábaním 
s odpadmi. Miera vytriedenia má aj finančný rozmer, pretože na základe 
miery vytriedenia sa stanovuje ročný poplatok za uloženie odpadov na 
skládky, obce, ktoré majú najvyššiu mieru vytriedenia, platia najnižší zá-
konný poplatok, pre našu obec to bude v roku 2025 ten najnižší poplatok 

- 11 eur za jednu tonu uloženého zmesového komunálneho odpadu na 
skládkach,“ doplnil informácie starosta obce Roman Urbánik.

V porovnaní s rokom 2023 sme boli úspešnejší v triedení papiera, kto-
rého sme v roku 2024 nazbierali o 45 ton viac, o 10 ton viac sme vytriedili 
skla, o 6 ton viac textilu a o 2 tony viac plastov, menej sme však vyseparo-
vali biologicky rozložiteľného odpadu. Čo sa týka zmesového komunálne-
ho odpadu spolu s veľkoobjemovým odpadom, v minulom roku ho bolo 
spolu 597 ton a v roku 2023 764 ton. 

Dotácie klubom a organizáciám

Miera vytriedenia odpadov za uplynulý rok

V Ulici dekana Dubravického vznikne parkovisko

■  V sobotu 10. mája 2025 sa v areáli kultúrneho strediska v Školskej ulici uskutoční Majáles. Skvelý DJ 
bude pre návštevníkov hrať od 20.00 h len tie najlepšie piesne. Srdečne vás pozývame.

■  Dňa 21. mája 2025 (v stredu) sa v spoločenskej sále obecného úradu od 9.00 h uskutoční Deň zdravia, 
ktorý organizuje občianske združenie Rubín. Počas podujatia by mali byť návštevníkom k dispozícii 
pracovníci poisťovní, experti na výživové doplnky a zdravé produkty, nebude pravdepodobne chýbať 
ani možnosť skontrolovať si krvný tlak alebo hladinu cukru v krvi. Všetkých srdečne pozývame.

■  Obec Močenok organizuje v  nedeľu 1. júna 2025 Deň detí. Podujatie sa uskutoční  v  areáli 
kultúrneho strediska a kostolného parku od 16.00 do 19.00 h. Na deti čaká dobrá zábava, animátorky 
v rozprávkových kostýmoch a občerstvenie. Vstup je voľný.

■  Sobota 14. júna 2025 bude patriť v Dome ľudového bývania výbornej  zábave. Uskutoční sa tu ďalší 
ročník popoludnia so zaujímavými aktivitami pre deti aj dospelých spojený s koncertom a tancom. 
Koncertný večer bude venovaný Dňu otcov. O  presnom čase a  programe vás budeme priebežne 
informovať. 

POZVÁNKY
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Začiatkom marca 2025 sa v susednom 
Maďarsku rozšírilo vysoko nákazlivé 
vírusové ochorenie dobytka, oviec, kôz 
a ošípaných s názvom slintačka a krívač-
ka. Onedlho, 21. marca 2025, bolo ocho-
renie potvrdené aj v chovoch na južnom 
Slovensku a chovatelia zvierat začali boj 
s vírusom. Močenok má skúsenosť s týmto 
vírusom, ktorý sa vyskytol v našom poľno-
hospodárskom družstve v čase, keď malo ži-
vočíšnu výrobu. „Bolo to v roku 1974, úspeš-
ne sa to podarilo udržať na stredisku II., kde 
síce ošípané boli vybité a zlikvidované, ale 
hovädzí dobytok bol zachránený vďaka tomu, 
že boli okamžite prijaté dobré opatrenia. Tie 
spočívajú v tom, že zabránime akémukoľvek 
šíreniu, pretože tento vírus je vysoko kon-
tagiózny, to znamená môže sa prenášať na 
odevoch, na rukách, na pneumatikách, ale 
má zas veľkú výhodu v tom, že je citlivý voči 
dezinfekčným prostriedkom. Znamená to, že 
sa s ním dá bojovať, a tie opatrenia, ktoré sú 
aj v súčasnosti prijímané, sú prijímané správ-
ne. Vzhľadom na to, že deklarujeme na Slo-
vensku, že sme boli tejto nákazy prostý, tak 
spôsob likvidácie spočíva práve v tom, že sa 
vnímavé zvieratá v ohnisku a v ochrannom 
pásme likvidujú,“ pripomenul veterinárny 
lekár Elemír Žoldoš. 

Choroba sa prejavuje tvorbou áft alebo 
pľuzgierov v ústnej dutine zvierat a na veme-
nách, tieto afty sú naplnené tekutinou plnou 
vírusov. Afty sú bolestivé, zvieratá prestávajú 

prijímať potravu a slinia, mávajú vysoké ho-
rúčky a takisto sa choroba prejavuje poško-
dením paznechtov zvierat, v dôsledku čoho 
postihnuté jedince krívajú, z  toho je odvo-
dený jej názov. Proti chorobe je v súčasnosti 
v Európe vakcinácia zakázaná a je možná len 
núdzová vakcinácia po potvrdení choroby. 
Vírus slintačky a krívačky sa prenáša veľmi 
ľahko a rýchlo najmä ľuďmi, ktorí ho prene-
sú na oblečení, topánkach či pneumatikách 
poľnohospodárskej techniky a áut, ale aj in-
fikovaným krmivom, podstielkou, hnojom, 
močovkou, vzduchom a podobne. ,,Základ 
je v prvom rade dodržiavať protinákazové 
opatrenia, ktoré vyhlásila Štátna veterinárna 
správa, to znamená zákaz akéhokoľvek pre-
sunu vnímavých zvierat, platí to pre územie 
celého Slovenska, nielen južného Slovenska 
alebo tých okresov, ktoré sú postihnuté, ale 
na celom Slovensku. Takisto trhy, výstavy, 
bonitácie a všetky možné akcie, pri ktorých 
sa stretávajú zvieratá, to je jedno aké, sú 
zakázané, lebo prenášačom môže byť aj iné 
zviera, aj keď neochorie, takisto ako človek. 
Nie je to nákaza, ktorá by postihovala nás, 
je to výsostne problém tých ošípaných a 
bylinožravcov. To znamená, že ten, kto má 
zvieratá, by mal minimalizovať vstup akých-
koľvek iných osôb, svoje auto by mal mať ta-
kisto vyčistené, vydezinfikované, mal by mať 
pred zvieratami rohož, k zvieratám keď pri-
stupuje, mal by mať druhú obuv, tá by mala 
byť vydezinfikovaná. Dezinfekčné rohože a 

brodiská, ktoré boli voľakedy bežnou súčas-
ťou poľnohospodárskych fariem, skutočne 
treba držať v aktívnom stave. Môže to byť 
kus molitanu, na ktorý dám chlórové vápno 
alebo obyčajné savo, ktoré obsahuje chlór, to 
všetko je vysoko účinné voči tomuto vírusu,“ 
doplnil rady veterinár Žoldoš.

Toto všetko by si mali uvedomiť aj drob-
nochovatelia, ktorí majú iba malý počet zvie-
rat, pretože vírus sa veľmi ľahko môže dostať 
aj do ich chovu, dezinfekcia a zákaz vstupu 
cudzím osobám je preto základom udržania 
zdravia chovu. Zdrojom nákazy sú zviera-
tá – živé aj mŕtve, ich sekréty, exkremen-
ty aj produkty z  nich. Nákaza chovu môže 
ľahko dosiahnuť až 100 %, dospelé zvieratá 
chorobu dokážu prekonať a úmrtnosť je tam 
asi 5 %, úmrtnosť u mladých zvierat je však 
50 až 100 %. Aktuálne ja zakázaný prevoz 
zvierat v  rámci republiky aj do zahraničia 
až na výnimky špecifikované v  núdzových 
opatreniach Štátnej veterinárnej správy. Vy-
zývame preto všetkých, nielen chovateľov 
k  obozretnosti a  dodržiavaniu celorepubli-
kových, ale aj lokálnych usmernení.

V  minulom kalendárnom roku sme 
vás informovali o  projekte, ktorý rie-
ši výstavbu sietí záchranných staníc vo 
viacerých lokalitách Slovenska. Jednou 
z lokalít je aj naša obec, kde bude budo-
va záchrannej služby, v  ktorej bude pre 
Močenok a  okolie slúžiť jedna posádka 
záchranárov. Hrubá stavba budovy v Hájskej 
ulici už stojí. „Z troch typov staníc zdravotnej 

záchrannej služby, ktoré na Slovensku stavia-
me, sa v Močenku bude nachádzať jednopo-
sádková stanica. Znamená to, že tam bude 
jedna posádka s jedným sanitným vozidlom. 
Pôjde o dvojpodlažnú budovu s celkovou pod-
lažnou plochou 318 m², čiže je to dostatočne 
veľký priestor aj so zázemím pre záchranárov, 
kým čakajú na výjazd. Budova bude odo-
vzdaná zhotoviteľom smerom na operačné 

stredisko koncom tohto roka, to 
znamená koncom roka 2025. Potom 
prebehnú administratívne úkony 
vrátane kolaudácie a začne byť pou-
žívaná, respektíve bude odovzdaná 
poskytovateľovi záchrannej zdra-
votnej služby,“ informoval nás Pavol 
Ugor, zástupca hlavného projekto-
vého manažéra Operačného stredis-
ka záchrannej zdravotnej služby SR. 

Okolie stavby smerom hlbšie do 
Hájskej ulice bolo už niekoľko ro-

kov poznačené množstvom drobných nelegál-
nych stavieb a odpadkami porozhadzovanými 
po celom pozemku, miesto dokonca zarástlo 
náletovými drevinami. „V uplynulých dňoch 
zamestnanci obce urobili vyčistenie pozemku 
na Hájskej ulici, je to v priestoroch, kde v tom-
to čase vzniká stanica záchrannej zdravotnej 
služby, a pozemky, ktoré sú v tejto lokalite, sú 
obecné pozemky, respektíve pozemky Sloven-
ského pozemkového fondu. V minulosti na 
týchto pozemkoch vznikla nelegálna čierna 
skládka zmesového komunálneho odpadu. 
Vzhľadom na povinnosť, ktorá vyplýva obci 
zo zákona - pri neidentifikovaní pôvodcu čier-
nej skládky je obec povinná skládku odstrá-
niť - sme sa rozhodli uvedený priestor vyčistiť. 
Chceme, aby prostredie okolo stanice vyzera-
lo kultúrne a  dôstojne,“ dodal starosta obce 
Roman Urbánik. Zo strany obce bude okolie 
budovy záchrannej stanice upravené už počas 
tohtoročnej jari, stavbári budú v tom čase rie-
šiť uzatvorenie stavebných otvorov a práce vo 
vnútri budovy.

Slintačka a krívačkaSlintačka a krívačka

Záchranná stanica a okolieZáchranná stanica a okolie
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V závere marca, konkrétne 30. marca 
2025, si v  našej obci každoročne pripo-
míname koniec najhoršieho vojnového 
konfliktu v  novodobých dejinách 
ľudstva, koniec 2. svetovej vojny. 
Práve 30. marca bola totiž naša 
obec oslobodená postupujúcou 
Červenou armádou a  v  tomto 
roku je to už 80 rokov od skonče-
nia bojov na našom území. Obec 
Močenok v  spolupráci s  Farnos-
ťou Močenok a Klubom vojenskej 
histórie Červená hviezda pri tejto 
príležitosti pripravila spomienko-
vý program k výročiu oslobodenia 
v sobotu 29. marca 2025.

Program sa začal svätou omšou 
za obete 2. svetovej vojny v Kostole 
povýšenia Sv. kríža, ktorú celebro-
val dekan Peter Michalov. Program 
po skončení omše pokračoval pri 
pamätníku obetiam vojen na hor-
nom cintoríne, kde sa prítomným 
prihovoril starosta obce Roman 
Urbánik, účastníci podujatia sa po-
klonili obetiam vojny a na znak úcty 
položili k  pamätníku veniec. „Táto 
pietna spomienka na tých, ktorí 
zahynuli počas 2. svetovej vojny, sa 
konala po svätej omši, kde sme si 
spomenuli práve na všetky tie obe-
te. Mnoho aj mladých ľudí opustilo 
svoje domovy a nikdy viac sa domov 
nevrátili. Je tu taká silná paralela so 
svätou Monikou, keď zomierala, tak 
prosila svojho syna svätého Augustína, aby 
na ňu pamätali pri oltári, to znamená, že 
kdekoľvek jej telo uložia, len nech na dušu 
spomínajú. Preto sme tak aj my činili a spo-
mínali sme na duše tých, ktorí bojovali za 
to, aby sme my mali pokoj, slobodu a mier. 
Táto spomienka je aj veľkou prosbou a vý-

zvou pre nás všetkých, aby sme naozaj boli 
ľuďmi, ktorí ten pokoj hľadajú,“ zdôraznil 
dekan Peter Michalov.

Podujatie popoludní pokračovalo v are-
áli obecného úradu. Najprv bola do živo-
ta uvedená príležitostná poštová pečiatka 
Oslobodenie Močenka v roku 1945 z diel-
ne Klubu filatelistov z našej obce a potom 
členovia Klubu vojenskej histórie z Nového 
Mesta nad Váhom predviedli statické aj dy-

namické ukážky bojov a výzbroje. Napriek 
nepriaznivému počasiu a  celodennému 
dažďu sa záujemcovia o  vojenskú históriu 

prišli na podujatie pozrieť. „Náš klub je 
zložený z bývalých vojakov, niektorí sú 
aj teraz v armáde alebo v iných ozbroje-
ných zložkách a z času na čas sa stretá-
vame na takýchto akciách, ktoré sú ve-
nované výročiu oslobodenia republiky 
alebo SNP. My sa venujeme konkrétne 
Červenej armáde a máme spolupracu-
júce kluby, ktoré sa venujú nemeckej 
armáde, čiže Wehrmachtu. Používame 
v  podstate dobové zbrane, niektoré 
pochádzajú priamo z 2. svetovej vojny, 
niektoré sú vyrobené tesne po skonče-
ní vojny, máme aj motorku Ural, ktorú 
používame pri ukážkach na prieskum, 
používame aj mínomet,“ prezradil viac 
informácií o  Klube vojenskej histórie 
Červená hviezda hospodár klubu Sta-
nislav Frydecký. 

„Dnes, v sobotu 29. marca, sme si v 
obci Močenok pripomenuli 80. výročie 
oslobodenia našej obce na konci 2. sve-
tovej vojny. Súčasťou tohto spomien-
kového dňa na oslobodenie našej obce 
bola svätá omša v Kostole povýšenia Sv. 
kríža, kladenie vencov pri pamätníku na 
hornom cintoríne a chceli sme mladej 
generácii a možno aj tým starším uká-
zať dobové uniformy, dobovú techniku 
a zbrane a v rámci toho aj ukážku bojov 
v 2. svetovej vojne. Počasie nám veľmi 
neprialo, ale myslím si, že toto jubile-

um, 80. rokov od oslobodenia našej obce, 
je vhodné si vždy pripomínať, pretože mier 
je hodnota, ktorá nie je samozrejmosťou, a 
za mier musia ľudia, bohužiaľ, obetovať to 
najcennejšie, čo majú, teda svoje životy,“ 
apeloval na zachovanie mieru starosta obce 
Roman Urbánik. 

80. výročie oslobodenia Močenka80. výročie oslobodenia Močenka
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Členovia Slovenského zväzu záhradká-
rov Základnej organizácie v  Močenku sa 
15. marca 2025 zúčastnili prednášky o vý-
chovnom reze mladých ovocných strom-
čekov pod mentorským vedením predsedu 
SZZ RV Ing. Eduarda Jakúbeka. Pri zamra-
čenej oblohe sa štyridsiatka členov a  po-
zvaných hostí vo farskom sade zúčastnila 
prednášky aj praktickej ukážky výchovného 
rezu ovocných stromov. 

Po prednáške sa čle-
novia zväzu presunuli 
do kultúrneho strediska 
Kláštor, kde pokračova-
li zasadnutím členskej 
schôdze, na ktorej bol 
zvolený nový výbor. 
Schôdza si zvolila aj 
nového predsedu zák-
ladnej organizácie Bo-
huslava Lenčéša, preto-
že doterajší dlhoročný 
predseda Marián Švon-
dra sa o  funkciu ďalej 
neuchádzal. Novozvole-
ný predseda poďakoval 

dlhoročným odstupujúcim členom výboru 
Mariánovi Švondrovi a  Dušanovi Kompa-
sovi za ich doterajšiu prácu a boli im odo-
vzdané spomienkové ocenenia. Obaja v or-
ganizácii zostávajú naďalej ako členovia. 
V  príjemnej atmosfére záhradkári družne 
debatovali nielen o prácach v záhradách do 
večerných hodín.

Výbor ZO SZZ Močenok

Záhradkári majú nového predseduZáhradkári majú nového predsedu

Popolcovou stredou sa 5. marca 2025 zača-
lo 40-dňové pôstne obdobie. Pôstne obdobie sa 
skončilo pred Veľkou nocou a veriaci sa počas 
neho pripravovali na slávenie veľkonočných 
sviatkov a zmŕtvychvstania Ježiša po ukrižova-
ní. Pôst trvá vždy 40 dní, čo je odkaz na Ježišov 
40 dní trvajúci pobyt v púšti, na 40-ročné puto-
vanie Izraelitov púšťou alebo Mojžišov a Eliášov 
40-dňový pôst. Pôst však nie je iba o  jedle, ale 
najmä o duševnej príprave. Je chápaný ako po-
kánie, vnútorná očista a príprava na významnú 
udalosť. Je, samozrejme, spojený aj so stried-
mym jedením. 

Vo Farskom kostole sv. Klimenta sa počas 
Popolcovej stredy zišli na rannej svätej omši 
desiatky veriacich, ktorí prijali od kňazov po-

značenie popolom z minuloročných bahniatok 
z Kvetnej nedele. „Začíname pôstne obdobie a 
boli sme poznačení na čele znakom kríža, ktorý 
pripomína aj to, že sme hriešni a slabí, ale vy-
jadruje aj nádej, že máme záchrancu a spasiteľa, 
ktorým je Ježiš, ktorý z lásky zomrel za nás na 
kríži a matka Cirkev nás pozýva v tomto pôst-
nom období vstúpiť práve do neho a obnoviť 
svoje srdce a zároveň otvoriť sa Božej milosti 
a potom s radosťou sláviť veľkonočné víťazstvo 
Ježiša Krista nad hriechom a smrťou. Máme aj 
jubilejný rok, v ktorom nás pozýva aj Svätý Otec 
kráčať spolu, kráčať v nádeji a možno práve to 
môže byť aj mottom pôstneho obdobia, spolu 
kráčať ku Kristovi. Samozrejme, výzvou pôst-
neho obdobia je aj nejaký sebazápor, ktorý má 

slúžiť k tomu, aby sme si obnovi-
li srdce, každý z nás sa tak môže 
hľadať, skúmať a prosiť, zistiť, kde 
potrebujem ja tú obnovu svojho 
srdca, života, mysle, názorov a zá-
roveň, kde je to dobro, aby som 
tým dobrom dokázal obohatiť os-
tatných okolo seba, obohatiť svet,“ 
vysvetlil kaplán našej farnosti An-
ton Štefánek.

Pôstne obdobie v  tomto roku 
trvalo do štvrtka 17. apríla, po 
ktorom nasledoval Veľký piatok, 
nazývaný aj Piatok utrpenia Pána, 
teda pripomienka ukrižovania a 
smrti Ježiša.

Pôstne obdobiePôstne obdobie

■ V  polovici februára pokračovali práce 
na rekonštrukcii oplotenia futbalového šta-
dióna. Pracovníci obce postupne odstránili 
pôvodný múr areálu a  postavili nový z  be-
tónových tvárnic. Jedna časť oplotenia bola 
zrealizovaná do polovice februára a pracov-
níci pokračovali kontinuálne druhou časťou. 
Celkovo má nový múr dĺžku približne 140 
metrov.

■ V  piatok 7. februára 2025 mužská spe-
vácka skupina Močenskí speváci uviedla do 
života svoj nový CD nosič. Na ich už treťom 
CD-čku s  názvom S  piesňou je život krajší 
je 20 skladieb. Počas uvádzania nosiča do 
života sa prítomným hosťom v  kultúrnom 
stredisku – spevákom, ich rodinným prís-
lušníkom, sponzorom, ale aj priateľom pri-
hovorili vedúci skupiny Jozef Šuvada a  sta-
rosta obce Roman Urbánik. Obaja spoločne 
CD-čko uviedli do života poliatím šumivým 
vínom. Nechýbala, samozrejme, ani prezen-
tácia niekoľkých piesní, pretože spievať pub-
liku je pre Močenských spevákov najväčšia 
radosť. 

■ V sobotu 8. februára 2025 sa v Nesvadoch 
konali Otvorené majstrovstvá Západoslo-
venského zväzu karate seniorov a 3. kolo Po-
hára ostatných vekových kategórií v karate. 
Na súťaži sa zúčastnil aj močenský klub ka-
rate s piatimi súťažiacimi. Našim reprezen-
tantom sa darilo veľmi dobre, pretože Dáša 
Dičérová si zo súťaže priniesla 4 medaily – 
jednu zlatú, 2 strieborné a  jednu bronzovú, 
Eliška Lenčéšová jednu zlatú a  jednu strie-
bornú, Patrik Konečný získal z každého cen-
ného kovu jednu medailu, Adam Konečný 
získal medailu za 2. miesto a  Matúš Spod-
niak za 3. miesto. Zároveň Dáša Dičérová 
a  Patrik Konečný úspešne absolvovali roz-
hodcovský kurz 1. stupňa. 

■ piatok 14. marca 2025 sa v  priestoroch 
kultúrneho strediska uskutočnila výročná 
schôdza spolku Urbárov a  želiarov z  našej 
obce. Predseda spolku Ernest Vereš pred-
niesol záverečnú správu o  činnosti spolku 
za rok 2024, prítomní členovia schválili zá-
verečný účet za rok 2024 a  lesný hospodár 
informoval o ťažbe dreva v urbárskom lese. 
Vedenie spolku oboznámilo prítomných aj 
s plánmi pre rok 2025

■ V 20. kole V. stolnotenisovej ligy skupiny 
A Nitrianskeho kraja hostil Močenok D Ži-
tavany B. Po štvorhrách sa vedenia 2 : 0 ujali 
hostia. Domáci sa snažili dotiahnuť, no sú-
per si vedenie udržiaval. Domácim pripísal 4 
body Bízik, tri pridal Vyskoč a jeden Lenčéš. 
Z konečného tesného víťazstva 10 : 8 sa tešilo 
B mužstvo Žitavian.

Aktuality z obce
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Pre záver fašiangového 
obdobia sú typické zábavy 
a veselice spojené s pochová-
vaním basy naznačujúce pri-
chádzajúce pôstne obdobie. 
Podľa kalendára by sa takéto 
podujatia mali konať v posled-
ný deň Fašiangov, čo je vždy 
v utorok, to je však deň v pra-
covnom týždni a  v  dnešnej 
dobe si počas týždňa málokto 
môže dovoliť ísť na zábavu. 
Fašiangové programy sa preto 
zvyčajne konajú počas posledného víken-
du, aby sa záujemcovia mohli prísť zaba-
viť. V  našej obci sa fašiangový program 
konal v  sobotu 1. marca 2025 v  spoločen-
skej sále obecného úradu. Počas neho sa 
návštevníkom podujatia, ktorí mohli prísť 
aj v maskách, predstavili deti zo základnej 
školy, spevácke skupiny Zúgovanka a  Mo-
čenskí speváci, folklórna skupina Močen-
čanka, dychová hudba Močenská kapela 
a hostia z Topoľčian – hudobná skupina Žo-
chári. Prichádzajúcich návštevníkov vítala 
muzikou dychová hudba, potom sa postup-
ne prezentovali všetky telesá. Vyvrcholením 
vystúpení bolo tradičné pochovávanie basy 
v  podaní folklórnej skupiny Močenčanka. 
Potom už do tanca hrala hudobná skupina 
Žochári. „Dnešný večer zase ukázal, že kul-
túra v našej obci je na štandardnej úrovni, 
ktorá dodržiava zvyky starých otcov, a je to 
len dobre, pretože sa tu ľudia stretnú, za-
bavia sa, v dobrej nálade sa rozídu a môže 

začať pôstne obdobie,“ konštatoval s úsme-
vom návštevník podujatia Jozef. „Ja som 
veľmi spokojná, som tu prvý raz, ale asi nie 
posledný, určite ešte prídem,“ páčilo sa na 
fašiangovom popoludní Márii. „Teším sa, že 
sa takéto veci u nás nezanedbávajú. Veľmi 
veľa ľudí sa venuje tomu, aby sa na pekné 
veci, ako máme v dedine, nezabudlo a aby 
sa nezabúdalo na históriu a zvyky. Veľmi ma 
to teší, chcel by som sa im za to poďakovať,“ 
doplnil poslanec obecného zastupiteľstva 
Stanislav Šimko.

Návštevníci si mohli pochutiť aj na ka-
pustnici, ktorú pre nich uvarili dobrovoľ-
níci, a  vyhrať v  tombole  jedlé dobroty. 
Žochári svojimi rezkými piesňami vytiahli 
na parket takmer všetkých návštevníkov 
podujatia a  bavili ich až do skončenia zá-
bavy. Veselé fašiangové obdobie sa v tomto 
roku skončilo v  utorok 4. marca o  polno-
ci a začalo sa pôstne obdobie pred Veľkou 
nocou.

Fašiangové obdobie je časom karne-
valov, plesov a zábav. Využili to aj v ma-
terskej škole v  našej obci a  v  pondelok 
17. februára 2025 pripravili pre svojich 
žiakov zaujímavý karnevalový program. 
Deti ráno prišli do vyzdobenej škôlky 
v  maskách a  od rána sa spolu s  pani uči-
teľkami zabávali a tancovali, zúčastnili sa aj 
bublinkovej šou. Mamičky a  oteckovia im 
vymysleli a  urobili, prípadne kúpili krás-
ne masky a deti boli programom v  škôlke 
nadšené. „Máme masky, tancujeme a je 

karneval,“ povedala nám s úsmevom Kika. 
„Ja som Superman, mamina mi to zohna-
la. Hráme sa a tancujeme,“ pridal sa Áron. 
„Som medúza, je to ručne vyrábané a je to 
pohodlné,“ ozrejmila Simonka.

V  maskách boli, samozrejme, oblečené 
aj pani učiteľky a  spoločne s  deťmi sa ba-
vili. „Fašiangové obdobie v materskej ško-
le sme dnes zavŕšili veselým karnevalom. 
Naša materská škola sa premenila na rôzne 
postavičky, rozprávkové bytosti, deti sa veľ-
mi tešili od rána. Mohli prísť do materskej 

školy tak trošku inak ako v 
iné dni, takže naozaj dnes 
je veselo, hudba, tanec, zá-
bava, rôzne súťaže a, samo-
zrejme, do toho sme tu mali 
pred chvíľočkou bublin-
kovú šou,“ zhrnula bohatý 
program riaditeľka zariade-
nia Soňa Hippová. Karneva-
lová nálada trvala v  mater-
skej škole po celý deň.

Rozlúčka s fašiangovým obdobímRozlúčka s fašiangovým obdobím

Karneval v materskej školeKarneval v materskej škole

■ Treťoligové stolnotenisové C mužstvo 
Močenka si v 20. kole súťaže zmeralo sily so 
Žitavanmi A. Prvý bod si v  stretnutí pripí-
sali hostia, no v  ďalšom priebehu už držali 
opraty zápasu domáci - 4 body Močenku 
C pripísal Darázs, po dva pridali Machálik 
s Martinom Malíkom a po jednom Marián 
Malík s Vyskočom. Močenok C porazil Ži-
tavany A 11:7.
■ V sobotu 22. marca 2025 sa v našej obci 
uskutočnil Deň Zeme. Už niekoľko rokov sa 
pravidelne stretávajú dobrovoľníci z  obce, 
ktorým leží na srdci poriadok v extraviláne 
obce, kam chodia na prechádzky a  výle-
ty. Podujatie zorganizovala obec Močenok 
v  úzkej spolupráci s  Poľovníckym združe-
ním Zálesie Močenok. Poľovníci poskytli 
priestor svojho poľovného domu a  navarili 
pre všetkých dobrovoľníkov divinový guláš 
a obec zabezpečila v spolupráci s organizá-
ciou Upracme Slovensko pracovné rukavice 
a  odpadové vrecia a  zabezpečila zloženie 
odpadov v areáli zberného dvora. Podujatia 
sa zúčastnilo niekoľko desiatok obyvateľov 
obce všetkých vekových kategórií od škôl-
karov až po osemdesiatnikov. Spoločne vy-
zbierali rozdelení do piatich partií množstvo 
skla, pneumatík, domového odpadu, plas-
tov, autoplastov a  iného odpadu, ktorý tam 
iní obyvatelia našej obce vyniesli. Spoločne 
pomohli zlepšiť stav životného prostredia 
v  niektorých častiach extravilánu, za čo im 
patrí obrovská vďaka.
■ Vo štvrtok 10. apríla 2025 sa na celom Slo-
vensku uskutočnil Deň narcisov, teda celo-
slovenská zbierka na pomoc onkologickým 
pacientom. V  našej obci sa Deň narcisov 
konal už 24. raz a v tomto roku sa naši spo-
luobčania opäť nedali zahanbiť. Mnohí kaž-
doročne prispievajú na zlepšenie života a po-
moc pacientom s rakovinou a v tomto roku 
sa im spoločne podarilo vyzbierať 1 435,85 
eur. Do zbierky sa ako každoročne zapojili aj 
žiaci a učitelia základnej školy, ktorí prispeli 
sumou takmer 390 eur. V mene onkologic-
kých pacientov všetkým prispievateľom sr-
dečne ďakujeme.
■ V  kontajneroch na textil v  našej obci 
bol opäť komunálny odpad. Kontajnery na 
použitý textil a  šatstvo sú určené na oble-
čenie, textilné doplnky, predložky, posteľ-
nú bielizeň, bytový textil, opasky, kabelky 
alebo obuv. Všetky tieto veci majú byť čisté 
a nositeľné alebo použiteľné, pretože putujú 
k  novým majiteľom. Nepatrí sem špinavé, 
zatuchnuté, plesnivé a  zničené oblečenie 
ani použité pracovné odevy alebo odstriž-
ky z látok, nieto ešte komunálny odpad! Na 
ten má predsa každý doma kontajner. Buď-
me, prosím, ľuďmi a  ak nechceme pomôcť 
vyradeným oblečením, tak nepomáhajme, 
ale neubližujme tým, že znehodnotíme celý 
kontajner oblečenia, ktoré mohlo slúžiť 
mnohým v ťažkej životnej situácii.
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V sobotu 29. marca 2025 sa v našej obci 
uskutočnila odborná časť XXXIX. roční-
ka Výstavy a ochutnávky vín. 

Podujatie zorganizoval Vinársky spo-
lok Urban z  Močenka v  spolupráci s  ob-
cou. Vinári z  Močenka a  širokého okolia 
priniesli do súťaže 245 vzoriek vín, ktoré 
boli rozdelené do štyroch kategórií – biele 

suché a  polosuché, biele 
ostatné, ružové a  červe-
né. Vzorky degustovalo 
5 komisií, v ktorých bolo 
spolu 29 členov, a  hod-
notili 100-bodovým 
systémom. Každá z  ko-
misií ochutnala približne 
päťdesiatku vzoriek, aby 
po skončení predsedo-
via komisií v  rozstrele 
ochutnali vzorky vybraté 
na tituly šampiónov vý-
stavy. „Tento rok boli veľ-
mi dobré červené vína. 
Najlepší ročník sme mali 
asi ročník 2023, tam sme 
udelili 6 zlatých medailí, 
spolu ich bolo 10,“ kon-
štatovala predsedníčka 
komisie číslo 5 Kristína 
Somorová. „Minulý rok 
bol náročnejší, bolo veľa 
slnka, veľa tepla, takže 
vinári mali veľa práce 
udržať tie vína, aby ne-
boli nejaké prihorené. 
My sme mali 20 bielych 
vín a 27 ružových vín. 
Tie ružové vína boli nie-
ktoré pekné voňavé, veľa 
bolo priemerných, ale 
boli to krásne odrodové 
voňavé vínka. Pozitívne 
túto odbornú degustáciu 
hodnotím z toho pohľa-
du, že sme sa tu stretli aj 
s degustátormi z Vracova 
a zhodli sme sa v najlep-

šom možnom hodnotení, pristupovali sme 
k tomu maximálne vážne a zodpovedne,“ 
zhodnotil odbornú časť degustácie predse-
da druhej komisie Juraj Súkeník. 

Na priebeh odbornej časti ochutnávky 
dohliadal skúsený odborník a garant celého 
podujatia Pavol Bíro, ktorý priebežne riešil 
problémy, otázky degustátorov alebo radil 
v  nerozhodných situáciách. Rovnako ako 
degustátori ochutnával niektoré vzorky, 
aby mal obraz o kvalite súťažných vzoriek. 
„Ostatný ročník bol prajný hroznám, pre-
tože bol teplý, takže aj červené vína sú veľ-
mi dobré a zároveň biele vína. Vinári sú už 
skúsenejší a väčšina z nich vie robiť aj s vyš-
šou cukornatosťou bielych vín, takže boli 
tu vína veľmi pekné, boli tu veľmi dobré 
podmienky vytvorené pre degustátorov, or-
ganizátori sa toho veľmi dobre zhostili, boli 
chladiace boxy na vína, vína mali dobrú 
teplotu, degustátori boli zodpovední, takže 
ja to hodnotím ako veľmi dobré,“ vyjadril 
sa k podujatiu hlavný garant Pavel Bíro.

V závere hodnotenia vzoriek sa degustá-
tori zhodli na konečných výsledkoch. Ti-
tul šampióna v  kategórii bielych suchých 
a polosuchých vín v  tomto roku získal vi-
nár František Tóth z  Dlhej nad Váhom za 
víno Cserszegi füzeres z  roku 2024, keď 
v  rozstrele toto víno získalo 89,5 boda. 
V kategórii ostatných bielych vín nebol ti-
tul šampióna udelený, pretože kategória 
nemala dostatočný počet vzoriek na udele-
nie titulu. V kategórii ružových vín sa šam-
piónom stalo víno Pinotine neskorý zber 
2024 z  vinárstva MB Winery z  Močenka, 
víno získalo 90,25 boda a  v  kategórii čer-
vených vín si titul šampióna odniesol Ca-
bernet Sauvignon barik 2023 s  90 bodmi 
z Vinárstva Čapičík zo Zelenča. Najlepším 
močenským vinárom, teda vinárom, ktorý 
získal za svoje vína najlepšie bodové hod-
notenia, sa aj v tomto roku stalo vinárstvo 
MB Winery s  bielym vínom Chardonnay 
2024, ružovým Pinotine 2024 a  červeným 
Merlotom 2023. 

Degustácia vínDegustácia vín
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Organizáciu celého podujatia mal na 
starosti predseda vinárskeho spolku Ro-
man Lenčéš, ktorý bol s priebehom podu-

jatia spokojný: „Akcia sa vydarila, sme 
spokojní s účasťou degustátorov, vína sú 
pomerne dobré napriek tomu, že ten rok 
bol taký, aký bol, a tá kvalita hrozna bola 
poznačená chorobami, ale napriek tomu sú 
vína celkom vydarené. Máme viac vzoriek 

ako minulý rok, takže z tohoto hľadiska 
sme tiež spokojní a myslím si, že aj tí naši 
degustátori sú veľmi spokojní, pretože ne-
boli tu nejaké vína nežiaducej kvality a po-
dobne.“ 

Podujatie malo o  týždeň, v  sobotu 5. 
apríla 2025, druhú časť – verejnú degustáciu 

XXXIX. ročníka výstavy 
vín. V  spoločenskej sále 
obecného úradu sa zišli 
približne dve stovky vi-
nárov a milovníkov vína, 
aby ochutnali zaujímavé 

vína z  tohto ročníka degustácie. Starosta 
obce Roman Urbánik a predseda Vinárske-
ho spolku Urban Roman Lenčéš spoločne 
odovzdali ceny vinárom, ktorí získali titul 
šampión výstavy, a cenu najlepšiemu viná-
rovi z obce. Chutnanie vín vo vynikajúcej 
atmosfére trvalo do večerných hodín.
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V sobotu 22. marca 2025 sa konala vý-
ročná členská schôdza OZ RUBÍN v priesto-
roch Obecného úradu v Močenku, ktorej sa 
zúčastnila väčšina členov OZ RUBÍN. 

Po slávnostnom otvorení predsedníčkou 
Mgr. Evou Molnárovou a privítaní hostí sa 
predstavila spevácka skupina Zúgovanka, 
folklórna skupina Močenčanka a v predne-
se poézie, prózy, ktorá zahŕňala aj  vlastnú 
tvorbu, sa prezentovali členovia D. Štan-
gová, V. Pappová, M. Dičérová, H. Malári-
ková, Š. Bleho. Po kultúrnom programe sa 

prešlo k voľbe návrhovej komisie, do ktorej 
boli navrhnutí J. Packová, H. Soroková a G. 
Nováková, ako zapisovateľka bola navrh-
nutá H. Maláriková. Následne bola odpre-
zentovaná hospodárska správa za rok 2024 
a plán práce na rok 2025. S príhovorom vy-
stúpil aj zástupca starostu obce Mgr. P. Sý-
kora, ktorý vyzdvihol aktivity OZ RUBÍN 
a poďakoval za jeho dovtedajšiu prácu. Po 
diskusii, počas ktorej sa hovorilo, naprí-
klad, o prevádzke masážnej postele či pri-
spievateľoch dvomi percentami, sa prešlo 
k návrhu uznesenia. Za jeho prijatie zahla-
sovali všetci zúčastnení. Na záver Mgr. Eva 
Molnárová poďakovala všetkým za účasť a s 
prianím zdravia výročnú členskú schôdzu 
OZ RUBÍN ukončila. Poďakovanie patrí aj 
členom OZ RUBÍN, ktorí sa postarali o ser-
vis, roznos občerstvenia a následné uprato-
vanie.

Darina Štangová

Dňa 25. februára 2025 sa členovia OZ 
RUBÍN v počte sedemdesiatjeden účast-
níkov vybrali na rekondičný pobyt do 
mesta barlolámača, do Pieštan. Mňa, 
ktorá som obyvateľkou tohto kúpeľného 
mesta už päťdesiat rokov, tento výlet veľ-
mi potešil. Konečne s Močenčanmi v Pieš-
ťanoch! Samozrejme, že som sa prihlásila, 
aby som aj ja vyskúšala liečivú silu vody a 
bahna s mojimi rodákmi. 

Po „welcome drinku“ vo 
vestibule najnovšej Balney 
Esplanade sme navštívili me-
dicínske centrum, kde sme 
dostali plán procedúr na celý 
pobyt. Potom sme sa ubyto-
vali na izbách. Kúpeľný ostrov, 
kde máme prechodné bydlisko 
na šesť dní, nás víta tichom a 
krásnym pohľadom do srdca 
parku, západné krídlo a vý-
chodná strana zase na pohorie 
Považského Inovca. Piešťany 
sú svetoznáme kúpele, kde sa 
liečia ochorenia pohybové-
ho ústrojenstva, reumatické 
ochorenia, pooperačné stavy, 
poúrazové stavy či stavy po 
cievnych príhodách. Podľa 
diagnózy sa odporúča vhodná 
procedúra. 

Po aklimatizácii sme si už 
ľahko poradili v bludisku balneoterapie a 
podľa čísla sme našli oddelenie, kde nám 
boli procedúry podávané: teplé zrkadlisko 
s liečivou vodou, šlapáky, masáže, oxygeno-
terapia, skupinový telocvik, parafango. Ako 

by to bolo, keby sme nevyskúšali povestné 
piešťanské sírové horúce bahno? 

Stravovanie bolo formou švédskych sto-
lov, či už šlo raňajky, obedy alebo večere. 
Každý si mohol podľa chuti a hladu vybe-
rať zo širokej ponuky jedál. Myslím si, že 
si každý prišiel na svoje, takisto aj tí, ktorí 
majú nejaké obmedzenia – celiatici či ľu-
dia s intoleranciou na laktózu – všetci boli 
uspokojení.

Po procedúrach sme mohli pokračovať 
vo vodnom svete sauny, vírivky, bazénu, len 
tak sa poprechádzať po parku alebo navští-
viť výstavu Kúpele Piešťany na reklamných 

plagátoch, prejsť sa popri bazéne, kde do-
zrieva liečivé bahno, a okolo prameňa Ada-
ma Trajana, ktorý túto liečivú silu vody 
opísal v oslavnej básni Saluberrprimae Pis-
tinienses Thermae (Uzdravujúce piešťan-

ské kúpele) z roku 1642. Mohli sme si tiež 
urobiť fotografiu na Kolonádovom moste 
so sochou Ľudovíta Wintera, ktorý budo-
val a  zveľaďoval kúpeľné domy. Takisto sa 
podieľal aj na rozvoji mesta a zo zapráše-
nej dediny tak spravil svetoznáme kúpeľné 
mesto s noblesnými hotelmi, ktoré navšte-
vovali domáci i zahraniční prominenti už 
na začiatku dvadsiateho storočia.

Čas rýchlo letí aj na dovolenke – ešte 
nakúpiť kúpeľné oblátky, nejaké darčeky s 
logom Piešťan, fotka pri barlolámačovi a 
odovzdávame kartičky od našich izieb. I 
keď sme barlu nelámali, aj tak sme načerpa-

li ďalšie sily do všedného života a vraciame 
sa autobusom do našich domovov!

Darina Štangová

Výročná schôdza Výročná schôdza 
OZ RubínOZ Rubín

Členovia Rubínu Členovia Rubínu 
v Piešťanochv Piešťanoch
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10. 3. 2025 sa v  spoločenskej sále 
obecného úradu konala výročná člen-
ská schôdza Základnej organizácie 
Jednoty dôchodcov Močenok, na ktorej 
bola vyhodnotená činnosť organizácie 
za rok 2024. K 31. 12. 2024 mala orga-
nizácia 82 členov.

Činnosť ZO bola zameraná na plnenie 
plánu práce  podľa jednotlivých oblastí. 

V  kultúrnej oblasti treba spomenúť 
účasť a reprezentáciu členov v prehliad-
ke poézie, prózy a vlastnej tvorby Matky 
mojej reč. Mária Dičérová, Helena Malá-
riková a Darina Štangová nás reprezen-
tovali na okresnej aj krajskej prehliadke 
tohto podujatia.

Naša spevácka skupina Zúgovan-
ka nás úspešne reprezentovala v  rámci 
obce, okresu a  kraja, a  to na okresných 
a krajských prehliadkach speváckych sú-
borov „Spevy domova“ .

Zorganizovali sme oslavu MDŽ pre 
členov organizácie a pár žien sa zúčast-
nilo aj celoslovenských osláv JDS v Žili-
ne. Zatancovali sme si na majálese, ktorý 
organizovala OO JDS Šaľa.

V spolupráci s knižnicou v Močenku 
sme zorganizovali besedy so spisova-
teľkou Zuzanou Švecovou Betliarskou 
a  mladou úspešnou spisovateľkou Evou 
Hraškovou.

V máji sme zorganizovali zájazd do 
mesta Trenčín, kde sme si s veľkým záuj-
mom prezreli Trenčiansky hrad a mesto 
Trenčín.

Pri príležitosti osláv Dňa otcov, ktoré 
boli organizované v obci 15. 6. 2024, sme 
sa aktívne podieľali na programe tohto 
podujatia, kde sme v areáli domu ľudo-
vého umenia predvádzali ľudové zvyky 
nášho obyvateľstva v minulosti.

V  rámci organizovania kultúrnych 
podujatí sme sa skupinovo zúčastnili 
na hudobnom programe Šláger s  Ma-
jou Velšicovou v  Močenku, vystúpe-
nia hudobnej skupiny Fragile v  Hornej 
Kráľovej,  muzikálu Cigáni idú do neba 
v Bratislave a muzikálu Na skle maľova-
né v Nitre. A s radosťou sme si pozreli di-
vadelné predstavenie Radošinského na-
ivného divadla v Močenku. Usporiadali 
sme oslavu fašiangov, MDŽ, Deň matiek. 

Pri príležitosti Mesiaca úcty k starším 
sme 30. 10. 2024 usporiadali slávnost-
né posedenie, kde sme si s  kultúrnym 
programom a  občerstvením spoločne 
uctili všetkých jubilantov, ktorí v danom 
roku dovŕšili okrúhle jubileum. 

Na záver roka sme usporiadali via-
nočné posedenie s pekným programom 
a občerstvením.

V  športovej činnosti sme sa aktívne 
podieľali na plnení úloh ZO. 

15. 4. 2024 sa konal v Močenku 4. roč-
ník v petangovom turnaji o pohár sta-
rostu obce. Turnaja sa zúčastnilo mnoho 
súťažiacich. Výsledky turnaja: v  kategó-
rii žien 1. miesto E. Szabová. 2. miesto 
B. Muziková, 3. miesto H. Maláriková. 
V kategórii mužov 1. miesto A. Lovás, 2. 
miesto A. Majdiak, 3. miesto I. Paštéka. 

5. 6. 2024 sa konal XI. ročník okres-
ných športových hier seniorov, ktoré 
z  poverenia okresného výboru JDS or-
ganizuje každý rok naša organizácia. 
Svoje sily si zmerali členovia ZO JDS 
zo Šale, Hájskeho, Diakoviec, Trnovca 
nad Váhom a  Močenku. Získali sme 3 
zlaté medaily, 4 strieborné a 1 bronzovú 
v disciplínach – beh, hod granátom, hod 
kriketovou loptičkou, šípky. V  celko-
vom umiestnení sa naša ZO umiestnila 
na 2. mieste tesne za ZO Šaľa a pred ZO 
Hájske. Oživením športového podujatia 
bolo skvelé vystúpenie členiek z Klubu  
pre zdravie v Močenku.

V júli sa konali krajské športové hry 
JDS v Nových Zámkoch, kde nás úspeš-
ne reprezentovali Eva Benčíková a Fran-
tišek Lencsés.

20. 6. 2024 sme sa zúčastnili športo-
vej disciplíny chôdza s palicami (Nordic 
walking), ktorú organizovala OO JDS 
Šaľa. Za ZO JDS Močenok si domov od-
niesli   poháre za 2. miesto Helena Ma-
láriková v kat. žien a Jaroslav Soroka za 
2. miesto v kat. mužov. Helena Soroková 
dostala diplom za 4. miesto a Júlia Dičé-
rová za 5. miesto v kat. žien. 

21. 8. 2024 sme sa na pozvanie ZO 
JDS  a obce Lužianky zúčastnili na pe-
tangovom turnaji poriadanom v  rám-
ci skupiny Vitis.  Základnú organizáciu 
JDS a  obec Močenok reprezentovali M. 
Braunová, B. Muziková, A. Lovás a Fran-
tišek Lencsés. 

V  rámci spolupráce a  vzdeláva-
nia sme absolvovali prednášku „Seniori, 
zbystrite pozornosť“   s následnou bese-
dou o  predchádzaní kriminality senio-
rov, ktorú absolvovala s prítomnými se-
niormi Valéria Domaracká z regionálnej 
pobočky Ministerstva vnútra SR v Nitre.

O  novele a  nových zákonoch v  soci-
álnej oblasti sme mali prednášku so zá-
stupkyňami Sociálnej poisťovne z Nitry.

Na požiadanie farského úradu v Mo-
čenku sme pripravili výzdobu kostola pri 
príležitosti poďakovania za úrodu.

Spolupracovali sme na  organizovaní 
akcií poriadaných obcou – Deň  otcov, 
Gorazdov Močenok.

Ocenenia členom ZO JDS za rok 2024
26. marca sa konala Okresná rada JDS 

v Šali, kde sa vyhodnotili výsledky okres-
nej organizácie za rok 2024. Na tejto 
schôdzi dostali vyznamenania členovia 
ZO JDS v Močenku:
- vyznamenanie III. stupňa za vý-

znamnú a  obetavú prácu pre JDS 
v okrese Šaľa: Gabriela Sabová, Miro-
slav Horňák, Štefan Pistovič,

- ďakovný list za dlhoročnú obetavú 
prácu v prospech starších občanov a 
úspešnú reprezentáciu OO JDS Šaľa: 
Mária Dičérová, Darina Štangová, 
Marián Horváth, Helena Maláriková.

Na záver možno skonštatovať, že čin-
nosť ZO JDS Močenok bola v minulom 
roku pestrá a s veľkou účasťou seniorov. 
Vďaka patrí predstaviteľom obecného 
úradu, kultúrnemu odboru i  ostatným 
zamestnancom obecného úradu za fi-
nančnú dotáciu a  hmotnú podporu pri 
organizovaní všetkých našich poduja-
tí, bez nich by sme nemohli usporiadať 
všetky spomenuté akcie, ktoré sú nároč-
né nielen na čas, ale aj finančne. Srdeč-
ne blahoželáme našim vyznamenaným. 
Veľká vďaka patrí tým, ktorí nás úspešne 
reprezentovali v oblasti kultúry a športu, 
a  to nielen za ZO JDS, ale robia dobré 
meno aj obci a  významne sa podieľali 
na spoločnej práci. V neposlednom rade 
aj našej speváckej skupine Zúgovanka. 
Ďakujeme aj všetkým ostatným členom 
našej ZO za záujem o činnosť ZO. Nako-
niec by som chcela vysloviť prianie, pre-
tože roky nám neúprosne pribúdajú, sily 
ubúdajú, aby sa k nám pripojili aj mladší 
dôchodcovia, ktorí by mali záujem prísť 
medzi nás. V roku 2025 sme si napláno-
vali mnoho zaujímavých akcií, zájazdy, 
športové aktivity, kultúrne podujatia 
a  relaxačno-liečebné pobyty vo vybra-
ných kúpeľných zariadeniach.  

Musíme dbať, aby si seniori udržiavali 
fyzickú a psychickú kondíciu, a to vlast-
ným aktívnym životom. Plniť si svoje sny 
nikdy nie je neskoro.

Marta Nováková 
 preds. ZO JDS Močenok

Helena Maláriková v kat. žien a Jaroslav Soroka za 2. miesto v kat. mužov. Helena Soroková 
dostala diplom za 4. miesto a Júlia Dičérová za 5. miesto v kat. žien.  
21. 8. 2024 sme sa na pozvanie ZO JDS  a obce Lužianky zúčastnili na petangovom turnaji 
poriadanom v rámci skupiny Vitis.  Základnú organizáciu JDS a obec Močenok reprezentovali 
M. Braunová, B. Muziková, A. Lovás a František Lencsés.  
V rámci spolupráce a vzdelávania sme absolvovali prednášku „Seniori, zbystrite 
pozornosť“  s následnou besedou o predchádzaní kriminality seniorov, ktorú absolvovala 
s prítomnými seniormi Valéria Domaracká z regionálnej pobočky Ministerstva vnútra SR v 
Nitre. 
O novele a nových zákonoch v sociálnej oblasti sme mali prednášku so zástupkyňami 
Sociálnej poisťovne z Nitry. 
Na požiadanie farského úradu v Močenku sme pripravili výzdobu kostola pri príležitosti 
poďakovania za úrodu. 
Spolupracovali sme na organizovaní akcií poriadaných obcou – Deň  otcov, Gorazdov 
Močenok. 

Ocenenia členom ZO JDS za rok 2024 
26. marca sa konala Okresná rada JDS v Šali, kde sa vyhodnotili výsledky okresnej 
organizácie za rok 2024. Na tejto schôdzi dostali vyznamenania členovia ZO JDS v Močenku: 

- vyznamenanie III. stupňa za významnú a obetavú prácu pre JDS v okrese Šaľa: 
Gabriela Sabová, Miroslav Horňák, Štefan Pistovič, 

- ďakovný list za dlhoročnú obetavú prácu v prospech starších občanov a úspešnú 
reprezentáciu OO JDS Šaľa: 

Mária Dičérová, Darina Štangová, Marián Horváth, Helena Maláriková. 

Na záver možno skonštatovať, že činnosť ZO JDS Močenok bola v minulom roku pestrá 
a s veľkou účasťou seniorov. Vďaka patrí predstaviteľom obecného úradu, kultúrnemu odboru 
i ostatným zamestnancom obecného úradu za finančnú dotáciu a hmotnú podporu pri 
organizovaní všetkých našich podujatí, bez nich by sme nemohli usporiadať všetky 
spomenuté akcie, ktoré sú náročné nielen na čas, ale aj finančne. Srdečne blahoželáme našim 
vyznamenaným. Veľká vďaka patrí tým, ktorí nás úspešne reprezentovali v oblasti kultúry 
a športu, a to nielen za ZO JDS, ale robia dobré meno aj obci a významne sa podieľali na 
spoločnej práci. V neposlednom rade aj našej speváckej skupine Zúgovanka. Ďakujeme aj 
všetkým ostatným členom našej ZO za záujem o činnosť ZO. Nakoniec by som chcela 
vysloviť prianie, pretože roky nám neúprosne pribúdajú, sily ubúdajú, aby sa k nám pripojili 
aj mladší dôchodcovia, ktorí by mali záujem prísť medzi nás. V roku 2025 sme si naplánovali 
mnoho zaujímavých akcií, zájazdy, športové aktivity, kultúrne podujatia a relaxačno-liečebné 
pobyty vo vybraných kúpeľných zariadeniach.   
Musíme dbať, aby si seniori udržiavali fyzickú a psychickú kondíciu, a to vlastným aktívnym 
životom. Plniť si svoje sny nikdy nie je neskoro. 

Marta Nováková, preds. ZO JDS Močenok 

Seniori bilancovaliSeniori bilancovali
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V  priestoroch Krajského osvetového 
strediska v Nitre sa 13. marca 2025 usku-
točnila vernisáž výstavy Region Art, čo je 
regionálne kolo celoštátnej postupovej sú-
ťaže a  výstavy neprofesionálnej výtvarnej 
tvorby Výtvarné spektrum. Zúčastňujú sa 
na ňom autori z okresov Nitra, Šaľa a Zlaté 
Moravce. V tomto roku sa konal už 62. roč-
ník tohto podujatia, o ktoré prejavilo záujem 
67 autorov, medzi ktorými sú aj dve umelky-
ne z našej obce. Odborná porota si postupne 
prezrela a zhodnotila všetky prihlásené die-
la a na vernisáž a výstavu vybrala približne 
polovicu z  nich. „Tento rok sa do Region 
Artu 2025 prihlásilo 67 autorov a  priniesli 
vyše 200 diel. Odborná porota diela vo všet-
kých žánrových aj vekových kategóriách 
musela vyhodnotiť a  tu na výstave môžete 
vidieť viac ako 120 diel. Súťaží sa v  dvoch 
vekových kategóriách - od 15 do 25 rokov 
a  nad 25 rokov, diela sa delia do kategórií 
maľba, grafika a kresba, priestorová tvorba, 
insitné umenie, experiment a digitálna maľ-
ba,“ doplnila informácie o podujatí Zdenka 
Smrečková, odborná pracovníčka Krajského 
osvetového strediska Nitra pre film a výtvar-
né umenie.

V  úvodnej časti 
vernisáže privíta-
la autorov diel, ich 
rodinných prísluš-
níkov a  nadšencov 
umenia vo vý-
stavnej sále Kraj-
ského osvetového 
strediska riaditeľka 
tejto inštitúcie Eva 
Antošová. Po úvod-
ných príhovoroch, 
organi začných po-
kynoch a  kultúr-
nom programe boli 
riaditeľkou osveto-
vého strediska Evou 

Antošovou a  predsedom poroty Martinom 
Kratochvílom oceneným autorom odovzda-
né ocenenia a  čestné uznania. Návštevní-
ci si potom mohli vychutnať rôznorodosť 
vynikajúcich diel v  dvoch miestnostiach 
výstavnej sály. Bohatá výstava viac ako stov-

ky výtvarných diel obsahuje aj trojicu diel 
podmaľby na sklo Lenky Bollovej s  názva-
mi Vínnou cestičkou, Na Jána a Belej sa mi 
plátenko a štvoricu diel Gabriely Kováčovej, 
ktorej diela boli zaradené do kategórie ex-
periment s názvami Pandrava, potrava bu-
dúcnosti, Padlý anjel, Pavučina a  Démoni 
ľudstva.

„Veľmi ma teší, že som opäť obhájila čest-
né uznanie svojou tvorbou. Porota mala 
určite ťažké vybrať najlepšie diela, takže 
sa veľmi teším a  dúfam, že zabodujem aj 
v krajskom kole. Ďakujem vedeniu krajské-
ho osvetového strediska aj porote,“ tešila sa 
z ocenenia Lenka Bollová. „Na túto výstavu 
som dala svoju tradičnú techniku – to bola 
Pandrava a Padlý anjel. Hovorí sa, že bude-
me jesť aj červy, tak mi napadlo toto dielo 
a  ten Padlý anjel, anjeli sú všade dobrí, ale 
ja som si povedala, že veď ten svet nie je až 
taký dobrý, takže sú aj takíto anjeli. Vymys-
lela som aj ďalšiu techniku, také akoby pa-
vučinky v diele Pavučina a Démoni ľudstva 
pre mňa znamenajú závisť, nenávisť, fari-
zejstvo a myslím si, že to tiež máme skoro 
všetci. Ďakujem veľmi pekne za ocenenie 
porote, musím sa poďakovať, že ma ocenili 
a že sa im to páči, lebo potom má zmysel ďa-
lej tvoriť,“ dodala Gabriela Kováčová, ktorá 
dostala Čestné uznanie. 

Výber najzaujímavejších diel tvorených 
najrôznejšími výtvarnými technikami mal 
na starosti predseda poroty Martin Kra-
tochvíl spolu s  kolegami porotcami Zuza-
nou Hodálovou a  Petrom Paukom. „Veľa 
autorov je tu z minulého roku, sú tu aj noví 
autori, čo ma potešilo, sú aj nové formáty, 
veľmi veľké formáty nezvyčajne veľké na ta-
kúto neprofesionálnu sféru. Niektorí autori 
už prekračujú ten svoj základný rámec, pre-
kračujú svoj vlastný tieň a smerujú stále ďa-
lej. Veľmi ma potešilo, že neškolení ľudia už 
dosahujú úroveň tých čiastočne školených, 
akoby tú študentskú úroveň, je tu veľa aj 
študentov zo stredných umeleckých škôl, sú 
tu aj študenti z univerzity,“ povedal k téme 
predseda poroty Martin Kratochvíl. Krajské 
kolo postupovej súťaže a  výstavy, kam po-
stupujú aj umelkyne z našej obce, sa usku-
toční v júni Topoľčanoch.

Region ArtRegion Art
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V čase od 7. do 9. apríla 2025 sa v zá-
kladnej škole uskutočnil zápis detí do 
prvej triedy. Zápis sa konal vždy popo-
ludní a  prišli naň najmä predškoláci 
z  materskej školy spolu so svojimi ro-
dičmi. Zapisujúce pani učiteľky na deti 
čakali v triedach prvej budovy školy a už 
na chodbe budúcich prváčikov vítala pani 
učiteľka prezlečená za rozprávkovú posta-
vičku a  zabávala ich kreatívnymi hrami. 
„Mojou úlohou je odbúrať stres detí, keď 
prídu na zápis. Je to pre ne nové prostredie, 

preto som si pripravila nejaké 
zábavné hry, také, aby aj po-
rozmýšľali, a tým zisťujeme aj, 
ako sú decká na tom. Zatiaľ sa 
im veľmi dobre darí a sú veľ-
mi dobre pripravené. Sú veľmi 
bystré a verím tomu, že tako-
uto „chodbovou“ prípravou sa 
dobre naladia na tú atmosfé-
ru, ktorú budú zažívať v triede 

počas zápisu,“ vysvetlila nám učiteľka Jan-
ka Balážová. Deti sa bavili hrami a rozprá-
vali sa s pani učiteľkou, kým čakali na zápis 
alebo kým rodičia vybavili formality. Po 
zápise boli celkom spokojné s priebehom, 
boli sme zvedaví, čo sa pani učiteľka počas 
zápisu vypytovala. „Mali sme tam pracov-
né listy, chcela vedieť, ako sa volám, a za-
spievala som jej pesničku,“ prezradila Nin-
ka. „V prvom rade chceme, aby sa nám deti 
predstavili, zisťujeme, či sa dokážu sústre-
diť na prácu, keď sa s nimi rozprávame, ako 

sa vyjadrujú, ako formulujú vety, či vedia 
správne vyslovovať hlásky, pretože z roka 
na rok častejšie zisťujeme, že mávajú s re-
čou problémy, a odporúčame rodičom, aby 
sa tomu venovali a navštevovali logopédiu. 
Potom sa pýtame detí na farby, tvary, zák-
ladné prvé čísla, sledujeme, či vedia správ-
ne držať ceruzku alebo farbičku a celkovo, 
či obsedia a dokážu sa sústrediť na prácu. 
Zatiaľ som zapísala šikovné zhovorčivé 
deti, hovorili mi, že sa tešia do školy,“ zhr-
nula základné atribúty, ktoré učiteľky po-
čas zápisu sledujú,  jedna zo zapisujúcich 
učiteliek Diana Kamenická. Počas troch 
dní zápisu sa prišlo do školy zapísať 55 detí, 
10 z nich bude mať pravdepodobne odklad 
školskej dochádzky o jeden rok. Tieto čísla 
sa, samozrejme, ešte môžu zmeniť, preto-
že niekto sa môže prisťahovať, odsťahovať 
alebo sa môže zmeniť situácia s odkladom 
dochádzky a podobne. Zapísaní prváčiko-
via nastúpia do školy 1. septembra 2025.

Vo štvrtok 20. februára 2025 sa 
základná umelecká škola v našej obci 
prezentovala premiérou divadelného 
predstavenia Snehová kráľovná. Li-
terárno-dramatický odbor začal pod 
vedením učiteľky Janky Balážovej 
v  septembri opäť pracovať a  odvtedy 
nacvičovali divadelné predstavenie, 
v  ktorom využili talenty žiakov školy 
– nadanie na herectvo, ale aj na spev. 
Dopoludnia predstavenie zahrali pre 
spolužiakov zo základnej školy a popo-
ludní pre verejnosť. „Ja som si to veľmi 
užila, hrala tam moja vnučka, tak som 
bola z toho celá taká nadšená, že ako jej to 
ide, aj všetkým ostatným,“ tešila sa z pek-
ného predstavenia diváčka Ingrid. „Mys-
lím, že to bolo celkom také milé, máme 
radosť z tých našich detí, že to dokázali 
takto nacvičiť a spestrili nám poobedie 
kultúrnou vložkou,“ bol spokojný aj divák 
Tomáš.

O tom, ako celé predstavenie vznikalo, 
nám porozprávala učiteľka literárno-dra-
matického odboru umeleckej školy Janka 
Balážová: „Snehová kráľovná je moja srd-
cová záležitosť, decká túto rozprávku veľmi 
nepoznali, takže najprv sme si ju pozreli 
a oni si už sami delili roly, že čo bude kto 
hrať. Ja som to troška usmernila a myslím, 
že im tie role sadli tak, ako mali, hoci nie-
ktorí museli aj alternovať. Boli tam, naprí-
klad, zvieracie úlohy a Emka chcela hrať 
zviera, tak hrala havrana a  soba. Výber 
Kaia a Gerdy bol tiež hneď jasný, preto-
že Emka a Adamko sa najviac chceli učiť, 
a klobúk dolu pred Gerdou, ktorú hrala 

Emka, pretože tam bola od prvej až po po-
slednú minútu a mala toho naozaj strašne 
veľa, ale zvládla to super. Ja som s nimi veľ-
mi spokojná.“ 

Malí herci boli po predstavení trošku 
unavení, ale šťastní. Zaujímalo nás, aké 
boli nácviky a ako to z ich pohľadu na pre-
miére dopadlo. „Bola to zábava, ale bolo 
to aj ťažké, napríklad naučiť sa ten koniec. 
Najľahší bol pre mňa ten začiatok,“ po-
vedal nám Adam Lóži, predstaviteľ Kaia. 
„Páčilo sa mi to. Bolo ťažké naučiť sa, kam 
mám ísť a rozprávať popri tom, alebo na-
príklad rozprávač niečo povedal a  ja som 
musela zmeniť miesto,“ spomínala na ná-
cviky Ema Hrašková, ktorá hrala Gerdu. 
„Páčilo sa mi, ako sme išli do hľadiska, len 
som sa trochu bála, že sa pomýlim,“ doda-
la Alexandra Gáliková. „Na začiatku, keď 
som hrala havrana, som mala trému, lebo 
to bolo smiešne. Potom som si zvykla, bolo 
to skvelé a páčilo sa mi, ako sa na tom všet-
ci smiali, nie že som to mala pre urážku, ale 
strašne som bola rada, že sa smiali. Chcela 

som hrať aj havrana, aj soba. Bolo to veľ-
mi dobré, aj moja mamina ma pochváli-
la a vydarilo sa nám to,“ uzatvorila deba-
tu o hre Ema Šidíková.

Veľmi spokojná bola s výkonom svo-
jich zverencov aj pani učiteľka, ktorá 
s  nimi trávila všetky nácviky a  skúšky. 
„Mali sme dnes vystúpenie aj doobeda, 
tam to decká parádne rozbalili a  ško-
láci sedeli bez slovíčka. Už za mnou aj 
boli deti, že chcú chodiť tiež nacvičovať 
divadlo. Takže neviem, ako to bude na 
budúci rok, koľko nás bude, dúfam, že 
veľa. Myslím, že aj rodičia boli asi spo-

kojní, takže klobúk dole pred tými decka-
mi, niekedy to boli nervy na tých skúškach, 
niekedy sa im nechcelo, to je jasné, ale v 
konečnom dôsledku ja som maximálne 
spokojná, boli naozaj úžasní,“ tešila sa zo 
svojich zverencov Janka Balážová. 

Riaditeľ základnej umeleckej školy To-
máš Obola si predstavenie svojich žiakov 
s radosťou prišiel pozrieť a odchádzal veľ-
mi spokojný. „Základná umelecká škola po 
niekoľkých rokoch nefungovania literár-
no-dramatického odboru opäť sprevádz-
kovala tento odbor a ja pevne verím, že po 
dnešnom predstavení sa začína nová etapa 
divadelníctva v Močenku. S predstavením 
som veľmi spokojný, sám som veľmi pre-
kvapený, predstavenie bolo na úrovni, bolo 
plné kostýmov, rekvizít a aj veľmi pekný 
príbeh,“ konštatoval riaditeľ školy Tomáš 
Obola.

Rodičia počkali, kým sa prezlečú ich 
malí talentovaní herci, a  spoločne sa po-
brali domov.

Zápis do základnej školyZápis do základnej školy

Snehová kráľovná v podaní ZUŠ MočenokSnehová kráľovná v podaní ZUŠ Močenok
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Úprimne ďakujeme 
všetkým príbuzným, 
priateľom a známym, ktorí 
sa dňa 17. februára 2025 
prišli naposledy rozlúčiť 
s naším drahým manželom, 

otcom, dedkom a pradedkom  
Imrichom Dúcom.
Ďakujeme za prejavenú sústrasť a kvetinové 
dary. Manželka, dcéra a syn s rodinou.

Ďakujeme všetkým 
príbuzným, priateľom 
a známym, ktorí sa 
11. marca 2025 prišli 
naposledy rozlúčiť s naším 
drahým manželom, otcom, 
dedkom a pradedkom  
Ing. Štefanom Pápayom.
Zároveň srdečne ďakujeme za prejavy 
sústrasti a kvetinové dary.
Smútiaca rodina.

Ďakujeme všetkým príbuzným, priateľom 
a známym, ktorí sa 12. marca 2025 prišli 
naposledy rozlúčiť s naším 
drahým manželom, 
otcom, svokrom a dedkom 
Vladimírom Lenčéšom. 
Zároveň srdečne ďakujeme 
za prejavy sústrasti 
a kvetinové dary.
Smútiaca rodina.

Osud vám nedoprial s nami dlhšie byť,
ale v našich srdciach budete stále žiť.
Dňa 23. 3. 2025 sme si pripomenuli  

smutné 10. výročie úmrtia našej milovanej 
Lenky Šimoničovej, rod. Pecháčovej.
Dňa 19. 5. 2025 si pripomíname smutné  
42. výročie, čo nás navždy opustil náš  
drahý otecko Štefan Pecháč.
S láskou a úctou spomína celá rodina.

Dňa 23. 4. 2024 odišla, 
ale v srdci navždy ostane 
Helena Kondrótová.
S láskou v srdci 
spomínajú deti, vnúčatá 
a pravnúčatá.

Čas ubieha a nevráti, čo vzal, len láska,  
úcta a spomienky v srdciach zostávajú.
Dňa 1. apríla 2025 uplynulo 15 rokov,  
čo nás navždy opustila Mária Benčíková,  

a 15. mája 2025 uplynie 29 rokov, čo nás 
navždy opustil Štefan Benčík.
S láskou v srdciach spomína celá rodina.

To, že čas rany zahojí, je 
iba klamné zdanie.
V srdci nám bolesť zostáva 
a tiché spomínanie.
Dňa 3. apríla 2025 uplynulo 
5 rokov, čo nás navždy 
opustil Imrich Benčík.

S láskou spomína manželka, deti s rodinami 
a celá rodina.

Sú bolesti, na ktoré nie je liek.
Sú spomienky, ktoré nikdy nevymažeš.
Sú ľudia, na ktorých nikdy nezabudneš.
Dňa 19. apríla 2025 uplynulo 10 rokov, čo 
nás navždy opustila naša mamička, babka 
a prababka Jozefína Straňáková.

Dňa 9. 
mája 2025 
uplynie 23 
rokov, čo 
nás navždy 
opustil náš 

otec a dedko Vojtech Straňák.
Čas plynie, ale smútok v našich srdciach 
zostáva. S úctou a láskou spomína celá 
rodina.

Dňa 27. apríla 2025 sme 
si pripomenuli 4. výročie, 
čo nás navždy opustil 
náš drahý manžel, otec 
a dedko Milan Papp.
S láskou a úctou spomína 

celá rodina. Kto ste ho poznali, venujte mu 
tichú spomienku.

Dňa 28. 4. 2025 sme si 
pripomenuli 1. výročie, čo 
nás navždy opustila naša 
mama Angelina Krišová.
Kto ste ju poznali, venujte 
jej tichú spomienku. 

S láskou spomínajú manžel a deti 
s rodinami.

Dňa 30. 4. 2025 uplynulo 10 rokov od smrti 
nášho drahého otca, dedka a pradedka 
Michala Fúsku a dňa 23. 7. 2025 uplynú  
3 roky od smrti našej milovanej mamy, 
babky a prababky Márie Fúskovej.

S láskou 
a úctou 
na nich 
spomínajú 
dcéry 
s rodinami.

Dňa 1. 6. 2025 uplynie 15 rokov, čo náš 
navždy opustila naša mama, babka  
a prababka Anna Odrášková,  

a dňa 28. 1. 2025 uplynulo  41 rokov,  
čo nás navždy opustil náš otec, dedko 
a pradedko Jozef Odráška.
Spomínajú syn Jožko s rodinou, dcéra Anička 
s rodinou a nevesta Jitka s rodinou.
 
Dňa 13. júna 2025 si pripomenieme 30. 
výročie, čo nás navždy opustil náš drahý 
manžel, otec, dedko 
a pradedko  
Július Lencsés.
Kto ste ho poznali, 
venujte mu tichú 
spomienku.  
Smútiaca rodina.

Čas letí, deň za dňom sa 
míňa, no Tvoja prítomnosť 
tu stále chýba.
Dňa 25. apríla 2025 
uplynuli 3 roky, čo nás 
navždy opustil náš drahý 

manžel, otec, dedko a zať Michal Flammich.
Kto ste ho poznali, venujte mu spolu s nami 
tichú spomienku.
Smútiaca rodina

Smútočné oznamy
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VYKUPUJEME:	

- železo	 	
-	farebné	kovy
(hliník,	meď,	mosadz,	nerez)

-	autobatérie

KKOOVVOOŠŠRROOTT		--  EEIIZZEENNss..rr..oo..

  UU zzkkaa  998855//22,,      MMOOCCEENNOOKK

REALIZUJEME:

-	paličské	práce

-	demontážne	práce

-	zber	elektroodpadu

Otváracie	hodiny:

PO-PIA	 	7.30-16.00h

SOBOTA	8.00-13.00h

tel.: 0911	915	591	

www.eizen.sk

KOMPLETNÉ REALIZÁCIE

Pondelok - Streda - Piatok
9.00 - 12.00 h   13.00 - 16.00 h

Prevádzka: Mlynská 462 Močenok
(budova Zdravotného strediska) 

✆ 0902 709 552



Nitrianska 1203, Močenok
tel.: 0911 354 361

Po – Pia: 7.30 – 16.30 h
So: 7.30 – 12.00 h

www.obchodtoth.sk

Akcia platí do 30. 6. 2025. Ceny sú uvedené s DPH. Ceny sú uvedené za 1 kus alebo 1 balenie.

AKČNÁ PONUKA

Studená 
ASFALTOVÁ 
ZMES
25 kg vrece

PORFIX P2-500
50x250X500
75x250X500
100x250X500
125x250X500
150x250X500
200x250X500

Kremičitý piesok 
099
25 kg vrece, na ukladanie 
a škárovanie zámkovej 
dlažby

Cement
CEMENTÁREŇ 
LADCE
25 kg vrece

Obrubník záhonový, sivý
100 x 20 x 5 cm

Dlažba betónová, hladká sivá
40 x 40 x 5 cm

Lata strešná
5x4x400 cm
morená

Šindel bobrovka, obdĺžnik

Dlažba zatrávňovacia,
BETÓNOVÁ
60 x 40 x 8 cm

Roxor
10 mm
6 m tyče

4,40 €
4,95 €

1,99 €
2,20 €

9,00 €
10,50 €

4,49 €
5,30 €

0,89 €
1,10 €

0,59 €
0,71 €

6,90 €
7,50 €

2,29 €
2,76 € Cena za kus

Cena za 1 bm Cena za 1 bm

Cena za kus

2,99 €
3,20 € Cena za kus

Cena za m2

23,60 €

Lepidlo 
na obklady
25 kg balenie 

Rebrík hliníkový
TROJDIELNY
nosnosť 150 kg

Izolačný pás
MATIZOL
1 BAL = 10 m²

V60 S 30

26,60 €
V60 S 35

99 €
3x7, dĺžka 3,99 m

119 €
3x9, dĺžka 5,29 m

159 €
3x11, dĺžka 6,07 m

farba červená, 
hnedá, zelená, 
čierna a sivá

5,10 €
6,25 €

STANDARD
10,49 €
12,95 €

FLEXIBILNÉ

PORFIX P2-4400
250x250x500
300x250x500 ZĽAVA 30 %

Sadrokartón RB
biely 12,5 x 1 200 x 2 000 mm  
60 ks/paleta

Cena za kus

5,99 €
7,25 €

Penetračný náter
ALP
9 kg balenie

25,40 €
29,90 €

Profil CD
60 mm
dĺžka 3 m a 4 m

Profil UD
28,2 mm
dĺžka 3 m

0,87 € 0,60 €
cena za bežný meter cena za bežný meter

Spoločnosť TÓTH s.r.o. prijme do pracovného pomeru na pozíciu:

SKLADNÍČKA / SKLADNÍK
Miesto práce:  
Nitrianska 1203, Močenok

Druh pracovného pomeru: 
plný úväzok

Dátum nástupu: 
dohodou

Príplatky za nadčasy Príplatky za prácu v sobotu Príspevok na stravu Odmeny Zamestnanecké benefity

V prípade záujmu nás kontaktujte telefonicky na 0903 405 875 alebo e-mailom na tothm@tothsk.sk


